

# 特色亮点抢先看





享受我们便捷的2+1巴士服务, 让您的旅途轻松愉快, 沿途欣赏迷人风景,尽情放松。

Enjoy the convenience of our 2+1 bus service, allowing you to relax and take in breathtaking scenery along the way.



无论是经典的招牌菜肴,还是别具一格 的传统美味,都将为您的味蕾带来难忘 的惊喜,尽情体验舌尖上的文化之旅!

From signature dishes to traditional delicacies, every meal is a delightful and memorable part of your journey!





全程精选当地舒适的四星级酒店, 让您每一晚都能尽享高品质住宿体验, 放松身心打造难忘的旅途时光。

Stay in carefully selected 4-star hotels, offering comfort and relaxation every night for an unforgettable journey.





香格里拉最大的藏传佛教寺庙,这里是 佛教信徒的朝圣地, 以其宏伟的建筑和 深厚的宗教文化底蕴闻名。

in Shangri-La, is known for its stunning architecture and rich cultural heritage.



含景区环保车 INCLUDES ECO FRIENDLY BUS 以其独特的钙化池和层叠的白色石台而 著称,景区内清澈的泉水与白色岩石相 映成趣,形成了如画的自然景观。

Unique calcified pools and white stone terraces, creating a picturesque landscape ideal for photography.





以美丽的自然景观和丰富的文化历史而 闻名,清澈的潭水、古老的庙宇和丰富 的植被,是大理著名的自然景点之一。

One of Dali's famous natural attractions, featuring clear ponds, ancient temples, and rich vegetation.

Tthe largest Tibetan Buddhist monastery



凤阳邑村以保存完好的明清古建筑、 石板小巷和浓厚乡土风情著称, 是感受 历史文化与田园生活的理想之地。

Renowned for its ancient architecture, stone alleys, and rustic charm, offering a glimpse of history and serene village life.



奇妙的自然奇观,河水在这里形成了壮 丽的U型弯道,山川与河流交织,展现出 大自然的鬼斧神工。

A stunning natural wonder where the river forms a majestic U-shape, blending mountains and water in perfect harmony.



坐落于壮丽的高原之上, 一片风光如画 的牧场。这里绿草如茵, 牛群悠闲地漫 步在草地上,远处雪山巍峨湖泊清澈。

A scenic highland meadow with lush grasslands, grazing cattle, and views of snow-capped mountains and clear lakes.



**01** 吉隆坡国际机场 − 大理 KUALA LUMPUR − DALI MOB

机场集合办理登记手续,前往大理。抵达后,前往酒店休息。
 Depart from Kuala Lumpur International Airport to Dali - Check in hotel.

### 大理 – 香格里拉 DALI – SHANGRILA B L D

凤阳邑村

- -扎染坊(外观) -有风小院(外观)
- -观音井
- 乘车前往香格里拉
- 独克宗古城
- 龟山公园
- 转经筒

### Fengyang Yicun

- -Indigo dye workshop(Outlook)
- -Youfeng courtyard (Outlook)
- -Guanyin well

Journey to Shangri-La Dukezong Ancient Town Gui Mountain Park

**Prayer Wheels** 

### 香格里拉 - 亚丁 SHANGRILA - YADING B L D

- 松赞林寺(含景区电瓶车+藏族服装)
- 乘车前往亚丁
- 毛屋大峡谷
- 藏族牦牛牦
- 藏族村落

### Songzanlin Temple (Inc Buggy Bus + Tibetan Clothing)

Journey to Yading

Maowu Grand Canyon

Tibetan Yak Yak Farm

Tibetan village

### 亚丁 YADING B L D

- 亚丁风景区(含景区环保车)
- 扎灌崩
- 洛绒牛场(含电瓶车)
- 冲古寺
- 珍珠海

#### Yading Scenic Area (Inc Eco Friendly Bus)

Zhaquan Beng

L D

L D

Luorong Yaks Ranch (Inc Eletric Cart)

Chonggu Temple

Echu Mountain Platform

### 亚丁 - 德钦 YADING - DEQEN

- 乘车前往德钦
- 金沙江大拐弯
- 雾浓顶观景台赏日落

# Journey to Degen Jinsha River Big Turn

Meili Snow Mountain Lookout

### 德钦 - 丽江 DEQEN - LIJIANG

- 飞来寺观景台
- 乘车前往丽江
- 黑龙潭(独家赠送网红咖啡&水果盘)
- 丽江古镇
- 品尝丽江特色三文鱼火锅风味餐
- 一米阳光音乐酒吧体验
- 免费赠送2瓶冰凉啤酒

# Feilai Temple

Journey to Lijiang

Heilongtan Park (Exclusive: Complimentary Popular Coffee & Fruit Platter)

Lijiang Ancient Town

Lijiang Specialty Salmon Hot Pot Cuisine

One Meter Sunshine Music Bar Experience

Free 2 Bottles of Beer

## 丽江 - 大理 LIJIANG - DALI B L

- 乘车前往大理
- 崇圣寺三塔(含门票)
- 喜洲古城
  - -转角楼 (赠送转角楼冰棒)
- 大理古城
- 洋人街

80

### Journey to Dali

Chongsheng Temple Three Pagodas (Ticket Included)

Xizhou Ancient Town

MOB

-Corner Tower (Savour Corner Tower Famous Ice-cream)

The ancient city of Dali

Yangren Street

### 大理 - 吉隆坡 DALI - KUALA LUMPUR B

• 大理S玩洱海生态廊道 \*均含自行车体验

• 送往机场,结束美好的旅程

Dali S Tour: Erhai Ecological Corridor \*Include a cycling experience
Transfer to Airport

\*行程、餐饮及住宿安排视天气由当地运营商最终确认。 \*Itinerary, dining, and accommodation are subject to weather-based confirmation by the local operator.

DLU

KUL

1810

1315

2200

1710

KUL

DLU

天	早餐	午餐	晚餐	住宿
DAY	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	ACCOMODATION
01	机上用餐 Meal On Board			大理漫悦·M花園酒店或同级 Dali Manyue. M Garden Hotel or similar
02	酒店早餐 Hotel Breakfast	农家风味 Farmhouse Style Cuisine	香格里拉土司宴+歌舞表演 Shangri-La Toast Feast with Dance and Song Performance	香格里拉蘭歐國際酒店 Shangri-la LANOU International Hotel
03	酒店早餐	中式合菜	酒店晚餐	亚丁华美达安可酒店或同级
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Hotel Dinner	Ramada Encore By Wyndham or similar
04	酒店早餐	景区用餐	酒店晚餐	亚丁华美达安可酒店或同级
	Hotel Breakfast	Dining at the Scenic Area	Hotel Dinner	Ramada Encore By Wyndham or similar
05	酒店早餐	农家风味	酒店晚餐	德钦高山别庄酒店或同级
	Hotel Breakfast	Farmhouse Style Cuisine	Hotel Dinner	High Mountain Resort or similar
06	酒店早餐	中式合菜	一米阳光三文鱼火锅风味餐	丽江天雨文化艺术酒店或同级
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Salmon Hot Pot Flavored Meal	Lijiang Tianyu Culture and Art Hotel or simila
07	酒店早餐 Hotel Breakfast	秘制雪山鱼风味 Signature Snow Mountain Fish	彝族风格餐+跳菜歌舞表演 Yi Ethnic Style Feast with Dance and Song Performance	大理兰林阁酒店或同级 Dali Landscape Hotel or similar
08	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal On Board		-

### 条款与条规 Terms & Condition

- 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 旅程、膳食、住宿和交通的先后顺序将根据当地接待社和天气情况可能会有所调整,恕不另行通知。

8L 844

8L 843

- 在无法预料的特殊情况下,尤其是在旅游旺季期间,我们将保留修改或取消行程的权利。
- 若宣传手册或任何传播媒介出现任何印刷错误或遗漏,本社概不负责,并保留更正的权利。
- 参与本社旅游团的每位成员必须对自己的安全和行为负责。
- 上述图片仅供参考,请以实际情况为准。

航班信息
FLIGHT INFORMATION

- 如因特殊情况(如交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等)产生额外费用,旅客需自行承担,我们不对此负责。
- Tour fare quoted is for Malaysian, non-Malaysian surcharge applied.
- The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to adjustments without prior notice.
- The sequence of itinerary, meals, and accommodations will be arranged according to local hosts and weather conditions.
- In unforeseen circumstances, especially during peak travel seasons, we reserve the right to modify or cancel the itinerary.
- · We are not responsible for errors or omissions in promotional materials and reserve the right to correct them.
- Each member participating in our tours is responsible for their own safety and conduct.
- The above images are for reference purposes only. Actual conditions may vary.
- In case of exceptional circumstances (e.g., delays, weather, illness, protests, war), additional costs will be borne by the travelers, and we are not liable.